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Protokół Nr VIII/2024  

sesji Rady Gminy Bądkowo  

z dnia 28 listopada 2024 roku 

 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Bądkowo. 

4. Informacja z działalności Wójta Gminy Bądkowo między sesjami. 

5. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

6. Zajęcie stanowiska w sprawie delegowania przedstawiciela Rady Gminy na członka 

Europejskiego Korpusu Radnych Gmin i Powiatów Województwa Kujawsko - 

Pomorskiego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/5/2024 Rady Gminy Bądkowo z dnia 

17 maja 2024 roku w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy i 

członków Komisji Rady Gminy Bądkowo: 

a. przedstawienie projektu uchwały, 

b. dyskusja, 

c. podjęcie uchwały.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Bądkowo do Kujawsko-Pomorskiego 

Stowarzyszenia Samorządowego „Salutaris”:  

a. przedstawienie projektu uchwały, 

b. dyskusja, 

c. podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Bądkowo 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2025: 

a. przedstawienie projektu uchwały, 

b. dyskusja, 

c. podjęcie uchwały.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Bądkowie: 

a. przedstawienie projektu uchwały, 

b. dyskusja, 

c. podjęcie uchwały.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania: 

a. przedstawienie projektu uchwały, 

b. dyskusja, 

c. podjęcie uchwały. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa ustalenia podatku rolnego na 2025 rok: 

a. przedstawienie projektu uchwały, 

b. dyskusja, 

c. podjęcie uchwały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych i zwolnień w tym podatku: 

a. przedstawienie projektu uchwały, 

b. dyskusja, 

c. podjęcie uchwały. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości i zwolnień  w 

tym podatku: 

a. przedstawienie projektu uchwały, 

b. dyskusja, 

c. podjęcie uchwały. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania 

ulg w spłacie oraz zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu spłaty lub 

rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 

przypadających Gminie Bądkowo lub jej jednostkom organizacyjnym wymienionym w 

art. 9 pkt 3, 4 i 13 ustawy o finansach publicznych, warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz 

wskazania organów do tego upoważnionych:  

a. przedstawienie projektu uchwały, 

b. dyskusja, 

c. podjęcie uchwały. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Bądkowo programu 

„Wyprawka dla Malucha z Gminy Bądkowo” : 

a. przedstawienie projektu uchwały, 

b. dyskusja, 

c. podjęcie uchwały. 

17. Wolne wnioski i zapytania. 

18. Zakończenie obrad. 

 

 

Zestawienie podjętych uchwał: 

1.  Uchwała nr VIII/28/2024 Rady Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku w 

sprawie zmiany uchwały Nr II/5/2024 Rady Gminy Bądkowo z dnia 17 maja 2024 roku w 

sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy i członków Komisji 

Rady Gminy Bądkowo. 

2. Uchwała nr VIII/29/2024 Rady Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie 

przystąpienia Gminy Bądkowo do Kujawsko-Pomorskiego Stowarzyszenia 

Samorządowego „Salutaris”. 

3. Uchwała nr VIII/30/2024 Rady Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie 

uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Bądkowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 



 
str. 3 

 

4. Uchwała nr VIII/31/2024 Rady Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie 

nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Bądkowie. 

5. Uchwała nr VIII/32/2024 Rady Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 

trybu ich pobierania. 

6. Uchwała nr VIII/33/2024 Rady Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa ustalenia podatku 

rolnego na 2025 rok. 

7. Uchwała nr VIII/34/2024 Rady Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie oraz zasad, 

sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty spłaty 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 

Bądkowo lub jej jednostkom organizacyjnym wymienionym w art. 9 pkt 3, 4 i 13 ustawy 

o finansach publicznych, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 

w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów do tego 

upoważnionych. 

8. Uchwała nr VIII/35/2024 Rady Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku w sprawie 

wprowadzenia na terenie Gminy Bądkowo programu „Wyprawka dla Malucha z Gminy 

Bądkowo”. 

 

Rozpoczęcie obrad VIII sesji Rady Gminy Bądkowo nastąpiło o godzinie 900. 

 

 

1. OTWARCIE I STWIERDZENIE QUORUM 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń otworzył obrady VII sesji Rady 

Gminy Bądkowo. Powitał Państwa Radnych, Pana Wójta wraz z pracownikami urzędu, 

Radnego Powiatu Pana Józefa Nowakowskiego, Panie i Panów Sołtysów. Poinformował, że 

zgodnie z obowiązującymi przepisami sesja jest transmitowana, a jej nagranie zostanie 

umieszczone na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. Na protokolanta sesji zaproponował 

pracownika urzędu Panią Katarzynę Bończyk – sprzeciwu nie było. Następnie przystąpił do 

stwierdzenia prawomocności obrad informując, że ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 

radnych, według listy obecności na moment otwarcia sesji uczestniczy w niej 14 radnych. 

Przewodniczący stwierdził więc, że sesja dysponuje wymaganym quorum, co oznacza, że 

Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały, ponieważ jej obrady są prawomocne. 

 

2. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 2 

– przyjęcie porządku obrad i powiedział, że porządek obrad Państwo Radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem o sesji i zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych wnosi o zmianę porządku 

obrad – uwag nie było. 
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3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁÓW Z VII SESJI RADY GMINY BĄDKOWO 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 5 

- Przyjęcie protokołów z VII sesji Rady Gminy Bądkowo, mówiąc, że zgodnie z § 27 ust. 2 

statutu gminy Bądkowo porządek sesji obejmuje przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący wspomniał, że protokół z VII sesji był dostępny w Biurze Rady, a także 

został opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej i przesłany Państwu Radnym w 

wersji elektronicznej. Zgodnie z § 49 statutu, Radni mogą zgłaszać wnioski w sprawie zmiany 

lub uzupełnienia protokołu podczas sesji, na której przyjmowany jest protokół. W związku z 

powyższym Przewodniczący Pan Mariusz Możdżeń zapytał Radnych, czy ktoś zgłasza uwagi 

do protokołu z VII sesji. Żadnych uwag nie było w związku z tym Przewodniczący wniósł o 

przyjęcie protokołu z VII sesji bez czytania. Przedmiotowy wniosek poddał pod głosowanie. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Radosław Madajczyk, 

Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, Tadeusz 

Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: Piotr Kobusiński 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada przyjęła 

protokół z VII sesji Rady Gminy Bądkowo. 

 

4. INFORMACJA Z DZIAŁALNOŚCI WÓJTA GMINY BĄDKOWO W OKRESIE 

MIĘDZY SESJAMI. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 4 

– Informacja z działalności Wójta Gminy Bądkowo w okresie między sesjami i poprosił Pana 

Wójta o wystąpienie i przedstawienie informacji z działalności między VII sesją, która miała 

miejsce 26  września a obecną VIII sesją. 

Wójt Gminy Pan Paweł Kotowski powiedział, że zgodnie z § 27 ust. 2 statutu gminy 

Bądkowo porządek obrad sesji zawiera sprawozdanie z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym, w tym wykonanie uchwał. W związku z powyższym przedstawił 

sprawozdanie z działań między VII a VIII sesją.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń otworzył dyskusję do wystąpienia 

Wójta i zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. Wobec braku pytań 

zamknął dyskusję i stwierdził, że Rada Gminy zapoznała się z informacją przedstawioną 

przez Pana Wójta. 

 

5. INFORMACJA O ZŁOŻONYCH OŚWIADCZENIACH MAJĄTKOWYCH. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 4 

- Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych i poinformował, że zgodnie z 

obowiązującymi przepisami do dnia 31 października Rada Gminy otrzymuje analizy 

oświadczeń majątkowych. W wyznaczonym terminie wpłynęły analizy Wojewody Kujawsko-

Pomorskiego, Wójta Gminy Bądkowo, Przewodniczącego Rady Gminy Bądkowo, 

Naczelników Urzędów Skarbowych w Aleksandrowie Kujawskim, w Radziejowie, we 

Włocławku oraz w Kartuzach. Przewodniczący dodał, że Państwo Radni otrzymali 
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przedmiotowe informacje i zapytał czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos. Żadnych uwag 

nie było, w związku z tym Przewodniczący uznał, że Rada Gminy zapoznała się z 

przedmiotowymi analizami. 

 

6. ZAJĘCIE STANOWISKA W SPRAWIE DELEGOWANIA PRZEDSTAWICIELA 

RADY GMINY NA CZŁONKA EUROPEJSKIEGO KORPUSU RADNYCH GMIN I 

POWIATÓW WOJEWÓDZTWA KUJAWSKO - POMORSKIEGO. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 6 

– Zajęcie stanowiska w sprawie delegowania przedstawiciela Rady Gminy na członka 

Europejskiego Korpusu Radnych Gmin i Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego i 

powiedział, że Marszałek Województwa Kujawsko-Pomorskiego zwrócił się do Rady o 

wyznaczenie reprezentanta do prac w Europejskim Korpusie Radnych Gmin i Powiatów 

Województwa Kujawsko-Pomorskiego. 

W związku z powyższym Przewodniczący zaproponował Radną Panią Sylwię Skowrońską 

jako osobę, która będzie reprezentować Radę Gminy Bądkowo w Korpusie i zapytał czy Pani 

Radna wyraża zgodę. 

 Radna Gminy Pani Sylwia Skowrońska odpowiedziała, że wyraża zgodę na 

reprezentowanie Rady w Korpusie Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zapytał czy ktoś z Państwa Radnych 

ma inną propozycję kandydatury. Żadnych zgłoszeń nie było w związku z tym Rada 

jednogłośnie poparła kandydaturę Radnej Sylwii Skowrońskiej. Przewodniczący Pan Mariusz 

Możdżeń życzył Radnej owocnej współpracy a następnie odczytał treść stanowiska, które 

zostanie przesłane do Urzędu Marszałkowskiego. 

 

7. PODJĘCIE UWAŁY W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY NR II/5/2024 RADY 

GMINY BĄDKOWO Z DNIA 17 MAJA 2024 ROKU W SPRAWIE WYBORU 

PRZEWODNICZĄCYCH STAŁYCH KOMISJI RADY GMINY I CZŁONKÓW 

KOMISJI RADY GMINY BĄDKOWO 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 7 

- Podjęcie uwały w sprawie zmiany uchwały nr II/5/2024 Rady Gminy Bądkowo z dnia 17 

maja 2024 roku w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy i 

członków Komisji Rady Gminy Bądkowo i poinformował, że w dniu 21 listopada Radny Pan 

Piotr Grzegórski złożył rezygnację z członkostwa w Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 

Pomocy Społecznej w związku z tym zachodzi potrzeba uzupełnienia składu przedmiotowej 

komisji. Następnie poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu Komisji. Z uwagi na brak 

kandydatów Przewodniczący Pan Mariusz Możdżeń zaproponował Radną Panią Sylwię 

Skowrońską i zapytał czy wyraża ona zgodę na kandydowanie. 

Radna Gminy Pani Sylwia Skowrońska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń poddał pod głosowanie kandydaturę 

Radnej Pani Sylwii Skowrońskiej na członka Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy 

Społecznej. 

 

Przebieg głosowania:  

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 
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Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard 

Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń w związku z przegłosowaniem 

kandydatury Radnej Pani Sylwii Skowrońskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały II/5/2024 Rady Gminy Bądkowo z dnia 17 maja 2024 roku w 

sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy i członków Komisji Rady 

Gminy Bądkowo. 

Przebieg głosowania:  

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 

Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard 

Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada podjęła 

uchwałę w sprawie zmiany uchwały II/5/2024 Rady Gminy Bądkowo z dnia 17 maja 2024 w 

sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy i członków Komisji Rady 

Gminy Bądkowo i tym samym skład Komisji został uzupełniony.  

 

8. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA GMINY BĄDKOWO DO 

KUJAWSKO-POMORSKIEGO STOWARZYSZENIA SAMORZĄDOWEGO 

„SALUTARIS”. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 8 

- Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Bądkowo do Kujawsko-Pomorskiego 

Stowarzyszenia Samorządowego „Salutaris” dodając, że na dzisiejszej sesji miał uczestniczyć 

gość Pan Prezes stowarzyszenia „Salutaris” ale niestety nie było to możliwe z uwagi na 

wcześniej zaplanowany wyjazd. Następnie poprosił Panią Sekretarz o omówienie projektu 

uchwały. 

Sekretarz Gminy Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska powiedziała, że Stowarzyszenie 

„Salutaris” jest Stowarzyszeniem powołanym wiele lat temu przez Marszałka Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego należą do niego jednostki samorządu terytorialnego z terenu naszego 

województwa. Obecnie są to 94 jednostki, czyli gminy, powiaty i też województwo. Z 

powiatu aleksandrowskiego należy gmina Aleksandrów Kujawski, Koneck, Nieszawa, 

Raciążek i Waganiec. Jak można przeczytać w statucie Kujawsko-Pomorskiego 

Stowarzyszenia „Salutaris” jego celem jest wspieranie idei samorządu terytorialnego, obrona 

wspólnych interesów członków, pielęgnowanie i wzmacnianie więzi, solidarności pomiędzy 

członkami. Natomiast to, co jest najważniejsze to cele stowarzyszenia -  cele zasadnicze i 

uzupełniające. Celem przede wszystkim zasadniczym, jest po pomoc członkom 

stowarzyszenia, czyli gminom czy jednostki, które należą poprzez reagowanie i pomoc po 

zdarzeniach kryzysowych, takich jak katastrofy naturalne, jakieś awarie techniczne, zamachy 

terrorystyczne czy inne zdarzenia, które zaistnieją, a prowadzą do jakichś katastrof w 

zdrowiu, w mieniu, w życiu, awarie techniczne. Natomiast cele uzupełniające to jest 

rozbudowa i poprawa jakości infrastruktury technicznej, która chroni przed negatywnymi 

skutkami zagrożeń kryzysowych, poprawa infrastruktury Komunalnej, istotnej z punktu 
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widzenia zapewnienia bezpieczeństwa oraz jakości życia mieszkańców i podnoszenie 

świadomości społecznej, stopnia wykorzystania zdobyczy wiedzy w zakresie skutecznych 

metod i środków.  Pani Sekretarz wspomniała również, że skontaktowała się z Panią Wice 

Wójt Aleksandrowa, które już od samego początku praktycznie należy do Stowarzyszenia i 

rzeczywiście gmina Aleksandrów już niejednokrotnie była beneficjentem tej pomocy, np. 

kiedy trąba powietrzna przeszła kilka lat temu przez nasz powiat, m.in. Aleksandrów, gminę 

oraz  miasto i wtedy mieszkańcy otrzymali pomoc od Stowarzyszenia. Również niedawno 

podczas wichury było uszkodzenie sali gimnastycznej na terenie miasta gminy Aleksandrów 

Kujawski i tutaj już gmina Aleksandrów Kujawski otrzymała 35 000,00  zł na remont tej sali. 

Kiedyś, podczas ulewy została zalana droga gminna i tu też gmina Aleksandrów dostała 

wtedy pieniądze. Ważne jest też to, że taka pomoc może być poprzez gminę udzielana 

osobom fizycznym, czyli mieszkańcom, czyli tak jak po tej trąbie powietrznej, tam były 

jakieś uszkodzenia, zerwane dachy, jakieś połamane płoty itd. to wtedy mieszkańcy poprzez 

właśnie „Salutaris” i poprzez gminę dostali te pieniądze. Pani Sekretarz dodała, że jeżeli 

chodzi o prewencyjne działania jest to m. in. wspieranie jednostek straży np. na to stulecie 

Straży w Żabieńcu straż dostała aparaty tlenowe od Stowarzyszenia „Salutaris” za cenę około 

9 000,00 zł. Natomiast składka jest to 0,75 zł na rok od mieszkańca, czyli wychodzi to około 

3 000,00 zł.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zarządził dyskusję i zapytał, czy ktoś 

z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Radny Gminy Bądkowo Pan Piotr Kobusiński wyraził swoje wątpliwości, gdyż na 

podstawie informacji zebranych w Internecie wynika, że w skład zarządu wchodzi pięć osób, 

w tym dwóch wice. Pan Radny uznaje to za pewną formę lekceważenia, ponieważ jeśli sam 

prezes nie mógł stawić się osobiście to miał jeszcze dwie osoby w zastępstwie. Panu 

Kobusińskiemu zależało na obecności przedstawiciela w celu rozwiania pewnych 

wątpliwości. Stawka wskazana na stronie internetowej to 0,50 zł od miasta i gminy a 1,00 zł 

w przypadku miasta na prawach powiatu. Aktualnie cena jest o 0,25 zł wyższa w obu 

przypadkach. Kolejną wątpliwością jaką porusza Pan Radny jest rotacja członków 

Stowarzyszenia jako wyznacznik czy to Stowarzyszenie jest potrzebne. Na wykazie z 23 

września 2022 roku wykazano 96 członków w tym dwóch z naszego powiatu – Koneck i 

Aleksandrów Kujawski a Pani Sekretarz wskazuje 94 członków w tym dodatkowo z 

Nieszawy i jeszcze jednej gminy. Dodatkowym problemem do rozwikłania są środki z jakich 

wypłacane są zapomogi. Dla pana Kobusińskiego miałoby to sens wtedy gdyby fundusze były 

wypłacane ze środków zewnętrznych np. unijnych. Kolejne zapytanie dotyczy zarządu, czy 

swoją funkcję wykonują w ramach pracy na etat czy pobierają z tego tytułu wynagrodzenie i 

na jakich zasadach zatrudniony jest kierownik biura. Właśnie te wszystkie pytania chciał 

zadać Pan Radny prezesowi Stowarzyszenia gdyby był obecny na sesji. 

Sekretarz Gminy Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska starała się odpowiedzieć na 

niektóre pytania Pana Radnego, ponieważ one wynikają ze statutu. Jeżeli chodzi o ten zarząd, 

to tak jak mówię §14 statutu członkowie zarządu wykonują swoje obowiązki nieodpłatnie a 

jeśli chodzi o obsługę, to jest to osoba, która jest zatrudniona w Urzędzie Marszałkowskim a 

po prostu jej w jej zakresie obowiązków jest obsługa tego Stowarzyszenia. Natomiast jeśli 

chodzi o finansowanie Stowarzyszenia, to jest to ze składek członkowskich. Pani Sekretarz 

zwróciła uwagę, że jest to ponad 90 członków, w tym roku również przystąpił Urząd Miasta 

Toruń, który jest ogromną jednostką i daje duże zasilenie finansowe. Pani Sekretarz 

nawiązując do członków o których mówił Pan Radny Kobusiński powiedziała, że dane które 

przedstawiła pochodzą ze strony internetowej Stowarzyszenia „Salutaris” i nie wie skąd taka 

rozbieżność.  
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Roman Ciesielski zapytał jak wyglądałaby sytuacja 

gdyby gmina chciała wystąpić z członkostwa tego Stowarzyszenia, czy wtedy trzeba będzie 

podjąć inną uchwałę czy po prostu wykreślą członkostwo. 

Sekretarz Gminy Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska odpowiedziała, że droga jest taka 

sama jak przy wstępowaniu, pewno trzeba byłoby podjąć uchwałę o wystąpieniu. Pani 

sekretarz nawiązując jeszcze do pytania Pana Kobusińskiego majątek stowarzyszenia 

powstaje z wpłat składek członkowskich wnoszonych przez członków zwyczajnych z 

darowizn, zapisów oraz dochodów osiągniętych z tego majątku. Natomiast jeśli chodzi o 

rachunek bankowy, to Stowarzyszenie ma oddzielny rachunek bankowy obsługiwany przez 

samorząd województwa. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz poinformował, że wraz z przystąpieniem do 

Stowarzyszenia Radni muszą także wybrać delegata i zazwyczaj jest to Wójt lub Sekretarz. W 

związku z powyższym Pan Przewodniczący na delegata zaproponował Wójta Gminy Pana 

Pawła Kotowskiego i zapytał czy ktoś ma inne propozycje. Z racji braku propozycji 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przystąpienia gminy Bądkowo do Kujawsko-Pomorskiego Stowarzyszenia 

Samorządowego „Salutaris”, gdzie jednocześnie w §3 wyznaczamy na delegata w osobie 

Wójta Gminy Bądkowo. 

Przebieg głosowania: 

ZA: Roman Ciesielski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Mariusz Możdżeń, Henryk 

Pasiński, Mirosława Pawlak, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara,  

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: Piotr Grzegórski, Radosław Madajczyk, Tomasz Pietrzak, Tadeusz 

Piotrowski, Ryszard Suchara 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz stwierdził, że Wysoka Rada stosunkiem głosów 

za 9, wstrzymujących się 5 podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia gminy Bądkowo do 

Kujawsko-Pomorskiego Stowarzyszenia Samorządowego „Salutaris” Jednocześnie Pan 

przewodniczący zwrócił się do Pana Wójta z prośbą, aby faktycznie zaprosić przedstawiciela 

Stowarzyszenia na spotkanie z Radą Gminy. 

 

9. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE UCHWALENIA ROCZNEGO PROGRAMU 

WSPÓŁPRACY GMINY BĄDKOWO Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI 

ORAZ PODMIOTAMI WYMIENIONYMI W ART. 3 UST. 3 USTAWY Z DNIA 24 

KWIETNIA 2003 ROKU O DZIAŁALNOŚCI POŻYTKU PUBLICZNEGO I O 

WOLONTARIACIE NA ROK 2025. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 9 

- Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Bądkowo z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. O 

przedstawienie projektu uchwały poprosił Pana Wójta. 

Wójt Gminy Bądkowo Pan Paweł Kotowski powiedział, że organ stanowiący jednostki 

samorządu terytorialnego uchwala po konsultacjach z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, przeprowadzonych w sposób określony w art. 5 ust. 5 wyżej wymienionej 

ustawy roczny program współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3. Konsultacje odbywały się w dniach 30  września 2024 roku do 
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14  października 2024 roku. Roczny program współpracy jest uchwalany do dnia 30  listopada 

bieżącego roku, poprzedzający okres obowiązywania programu.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zarządził dyskusję i zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. W związku z brakiem chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady 

Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu 

współpracy Gminy Bądkowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

Przebieg głosowania: 

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 

Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard 

Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada podjęła 

uchwałę w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Bądkowo z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

 

10. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE NADANIA STATUTU GMINNEMU 

OŚRODKOWI POMOCY SPOŁECZNEJ W BĄDKOWIE. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 

10 - Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej 

w Bądkowie i poprosił o przedstawienie projektu uchwały Panią Sekretarz. 

Sekretarz Gminy Bądkowo Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska powiedziała, że 

przyjęcie nowego statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bądkowie wynika z 

konieczności dostosowania przedmiotu działalności i organizacji wewnętrznej ośrodka do 

zadań wynikających z przepisów prawa. Ma to za zadanie ujednolicenie oraz uporządkowanie 

prawne statutu, który był już dwukrotnie zmieniany. Statut był uchwalony w 2019 roku i od 

tej pory rzeczywiście były 2 zmiany i Pani Kierownik GOPS wnosi o podjęcie nowego 

statutu, który już porządkuje pewne sprawy, czyli np. wprowadza w struktury statutu Klub 

Seniora, którego nie było. Wprowadza również informację o tym, że kontrolę merytoryczną 

nad Gminnym Ośrodkiem Pomocy Społecznej prowadzi Kujawsko Pomorski Urząd 

Wojewódzki.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zarządził dyskusję i zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Z uwagi na brak chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady Gminy 

poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi 

Pomocy Społecznej w Bądkowie. 

Przebieg głosowania: 

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 

Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard 

Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 



 
str. 10 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada podjęła 

uchwałę w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Bądkowie. 

 

11. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY UCHWAŁY W SPRAWIE 

OKREŚLENIA SZCZEGÓŁOWYCH WARUNKÓW PRZYZNAWANIA I 

ODPŁATNOŚCI ZA USŁUGI OPIEKUŃCZE I SPECJALISTYCZNE USŁUGI 

OPIEKUŃCZE, Z WYŁĄCZENIEM SPECJALISTYCZNYCH USŁUG 

OPIEKUŃCZYCH DLA OSÓB Z ZABURZENIAMI PSYCHICZNYMI ORAZ 

SZCZEGÓŁOWYCH WARUNKÓW CZĘŚCIOWEGO LUB CAŁKOWITEGO 

ZWOLNIENIA OD OPŁAT, JAK RÓWNIEŻ TRYBU ICH POBIERANIA. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 

11 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania i poprosił Pana Wójta o przedstawienie projektu 

uchwały. 

Wójt Gminy Pan Paweł Kotowski oddał głos Pani Sekretarz. 

Sekretarz Gminy Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska powiedziała, że godnie z ustawą o 

pomocy społecznej, organizowanie i świadczenie usług opiekuńczych, w tym 

specjalistycznych usług opiekuńczych w miejscu zamieszkania dla osób z wyłączeniem usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, należy do zadań gminy o charakterze 

obowiązkowym, czyli musi gmina prowadzić te usługi opiekuńcze, też specjalistyczne usługi 

opiekuńcze. Projekt uchwały w sprawie usług opiekuńczych wnosi zmianę dotyczącą 

określenia kosztu 1 godziny usług opiekuńczych. Ostatnia uchwała, jaka obowiązuje w tej 

chwili, wyznaczała ten koszt 1 godziny na 30,00 zł. Była ta uchwała podejmowana w 2019 

roku więc jesteśmy już 5 lat prawie po i tak jak wiadomo zaszły ogromne zmiany na rynku 

wynagrodzeń, stąd Pani Kierownik GOPS proponuje zmiany na 35,00 zł odpłatności za 1 

godzinę. Natomiast nikt w naszej gminie nie płaci tych 35,00  zł bo jest to po prostu podstawa 

a wszyscy korzystający z usług opiekuńczych (ok. 13 osób) składają oświadczenia o 

dochodach i najwyższa kwota jaką płaci ktoś, to jest 6,10 zł. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zarządził dyskusję i zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. 

Radny Gminy Pan Piotr Kobusiński zapytał, czy ta stawka jest stawką brutto. 

Sekretarz Gminy Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska odpowiedziała, że nie ma w tym 

przypadku stawki brutto i netto, ponieważ jest to kwota stała nieopodatkowana. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zamknął dyskusję i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Przebieg głosowania: 

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 

Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard 
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Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada podjęła 

uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

 

12. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OBNIŻENIA ŚREDNIEJ CENY SKUPU ŻYTA 

PRZYJMOWANEJ JAKO PODSTAWA USTALENIA PODATKU ROLNEGO NA 

2025 ROK. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 

12 - Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa ustalenia podatku rolnego na 2025 rok wraz z autopoprawką i poprosił o 

przedstawienie projektu uchwały Pana Wójta. 

Wójt Gminy Bądkowo Pan Paweł Kotowski powiedział, że Państwo Radni otrzymali 

projekt uchwały, w którym proponuje się średnią cenę skupu żyta będącego podstawą do 

obliczenia podatku rolnego do kwoty 62,22 zł. Jak wiadomo Główny Urząd Statystyczny w 

swoim komunikacie stwierdził, że średnia cena skupu żyta za 2025 rok to 86,22 zł za kwintal. 

Wszyscy, zarówno Państwo Radni jak i każdy rolnik, zastanawia się, skąd GUS  czerpie 

podstawy takich danych, skąd GUS wziął kwotę 86,22 zł  skoro cena żyta w skupach jest o 

wiele niższa ale są sprawy na które nie mamy wpływu, nie mamy wpływu na decyzje, decyzje 

prezesa GUS to, co możemy zrobić zgodnie ze swoimi kompetencjami, to obniżyć tę cenę do 

kwoty, jaką uważamy za słuszną. W obecnym roku ta kwota na terenie naszej gminy wynosiła 

60,00  zł. W projekcie uchwały przesłanym Państwu Radnym zaproponowano kwotę 62, 22 zł 

co stanowi zwrot podatku rolnego o 3,7 %. Jest to podwyżka niewielka i do przyjęcia, 

zaznaczając , że nasza gmina proponuje najniższą kwotę podatku rolnego w całym powiecie. 

Pomimo tego podczas wspólnego posiedzenia Komisji propozycja tak niewielkiej podwyżki 

podatku spotkała się z krytyką i dezaprobatą Państwa Radnych. Szanując jednak zdanie 

Państwa Radnych, którzy są przedstawicielami swoich wyborców w Radzie Gminy i dbają o 

ich interesy, poczucie tego z szacunku również i swojej odpowiedzialności wobec 

mieszkańców Wójt Gminy wniósł o autopoprawkę dla przedstawionej uchwały polegającej na 

zmianie brzmienia §1 uchwały, gdzie kwotę 62,22 zł za kwintal zamienia się na kwotę 60  zł 

za kwintal natomiast pozostałe zapisy pozostają bez zmian. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zarządził dyskusję i zapytał czy ktoś 

z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Radny Gminy Pan Piotr Kobusiński dodał, że miło ze strony Pana Wójta, że przychylił się 

on do stanowiska posiedzenia wspólnej Komisji i wprowadził autopoprawkę do uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń zamknął dyskusję i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako 

podstawa ustalenia podatku rolnego na 2025 rok wraz z autopoprawką. 

Przebieg głosowania: 

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 
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Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard 

Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada podjęła 

uchwałę w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa ustalenia 

podatku rolnego na 2025 rok wraz z autopoprawką.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń poprosił o zabranie głosu 

Pana Wójta. 

Wójt Gminy Pan Paweł Kotowski powiedział, że w porządku obrad znajdują się trzy 

uchwały, w których proponował nieznaczne podniesienie podatków czyli podatek rolny, 

podatek od środków transportu i podatek od nieruchomości. Były to nieznaczne podwyżki, 

niemal nieodczuwalne dla kieszeni pojedynczego mieszkańca czy pojedynczego 

gospodarstwa domowego, ale całościowo dla budżetu gminy przychód tych niewielkich 

podwyżek wynosiłby około 120 000,00 zł. Z jednej strony można powiedzieć, że jest to 

niedużo przy 26 000 000,00 zł w budżecie, jednakże, podobnie jak w budżetach domowych, 

jeśli okazuje się, że nasz pracodawca wypłaci nam mniejszą kwotę i będziemy musieli z tej 

kwoty sobie jakoś poradzić, czegoś sobie nie kupimy, na coś nam zabraknie. Tak też jest z 

budżetem gminy, gdzieś te 120 000,00 zł będzie trzeba zabrać. Pan Wójt dodał, że ma 

nadzieję, że mieszkańcy tego nie odczują, bo wspólnie z Panią Skarbnik postara się sprostać 

jakoś tym trudnym zadaniom.  

W związku z faktem, że Państwo Radni w głosowaniu o pozostawienie podatku rolnego na 

poziomie poprzedniego roku Pan Wójt wniósł do Wysokiej Rady o zmianę porządku obrad 

sesji poprzez wyrzucenie pkt. 13 i 14. Są to punkty, w których proponowano zwiększyć 

nieznacznie podatek od nieruchomości oraz podatek od środków transportu. Pan Wójt 

podkreślił, że nie chce podnosić podatku dla wybranych grup społecznych i tak samo samo 

traktować rolników, jak i właścicieli nieruchomości czy właścicieli środków transportu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń poddał pod głosowanie wniosek 

Wójta Gminy Bądkowo o wykreślenie z porządku obrad sesji pkt. 13 tj.  projektu uchwały w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych i zwolnień w tym 

podatku oraz pkt. 14 tj.  projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości i zwolnień w tym podatku. 

Radny Gminy Pan Piotr Kobusiński zapytał Pana Radcy Prawnego obsługującego sesję, 

czy w trakcie sesji po przyjęciu porządku obrad można podejmować tego typu decyzje. 

Radca Prawny odpowiedział, że można zmieniać porządek obrad w trakcie trwania sesji. 

Przebieg głosowania: 

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 

Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard 

Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada 

przychyliła się do wniosku Pana Wójta o wykreślenie pkt 13 i 14. z porządku obrad. W 

związku z tym obrady VIII sesji zostaną zakończone w pkt 16.  

Następnie Pan Przewodniczący poprosił o głosowanie nad całym, nowym, skróconym 

porządkiem obrad.  
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Przebieg głosowania: 

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 

Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard 

Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że wysoka rada przyjęła 

nowy porządek obrad VIII sesji Rady Gminy. 

13. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE OKREŚLENIA SZCZEGÓŁOWYCH ZASAD, 

SPOSOBU I TRYBU UDZIELANIA ULG W SPŁACIE ORAZ ZASAD, SPOSOBU I 

TRYBU UMARZANIA, ODRACZANIA TERMINU SPŁATY LUB ROZKŁADANIA 

NA RATY SPŁATY NALEŻNOŚCI PIENIĘŻNYCH MAJĄCYCH CHARAKTER 

CYWILNOPRAWNY, PRZYPADAJĄCYCH GMINIE BĄDKOWO LUB JEJ 

JEDNOSTKOM ORGANIZACYJNYM WYMIENIONYM W ART. 9 PKT 3, 4 I 13 

USTAWY O FINANSACH PUBLICZNYCH, WARUNKÓW DOPUSZCZALNOŚCI 

POMOCY PUBLICZNEJ W PRZYPADKACH, W KTÓRYCH ULGA STANOWIĆ 

BĘDZIE POMOC PUBLICZNĄ ORAZ WSKAZANIA ORGANÓW DO TEGO 

UPOWAŻNIONYCH. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 

13 - podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania 

ulg w spłacie oraz zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu spłaty lub 

rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 

przypadających Gminie Bądkowo lub jej jednostkom organizacyjnym wymienionym w art. 9 

pkt 3, 4 i 13 ustawy o finansach publicznych, warunków dopuszczalności pomocy publicznej 

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów do 

tego upoważnionych. O przedstawienie projektu uchwały Przewodniczący poprosił Panią 

Skarbnik. 

Skarbnik Gminy Pani Aleksandra Hofman powiedziała, że w związku ze zmianami zasad i 

warunków udzielania pomocy społecznej niezbędne i uzasadnione stało się opracowanie 

nowego projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

udzielania ulg w spłacie oraz zasad i sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu spłaty 

oraz rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny 

przypadających gminie Bądkowo lub jej jednostkom organizacyjnym wymienionych w art 9 

pkt 3, pkt 4 i pkt 13 ustawy o finansach publicznych, warunków dopuszczalności pomocy 

publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

organów tego do tego uprawnionych. O tym mówi art 59 ust 2 i 3 ustawy o finansach 

publicznych. Pani Skarbnik dodała jeszcze, że projekt ten musiał być przedłożony prezesowi 

Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów, jak również Ministrowi Rolnictwa i 

otrzymano pozytywne opinie o przedstawionym projekcie uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń podziękował Pani Skarbnik a 

następnie zarządził dyskusję i zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. W związku z brakiem 

chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie oraz 

zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty spłaty 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 

Bądkowo lub jej jednostkom organizacyjnym wymienionym w art. 9 pkt 3, 4 i 13 ustawy o 

finansach publicznych, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w 
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których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów do tego 

upoważnionych. 

Przebieg głosowania: 

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, Sylwia 

Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: Tadeusz Piotrowski 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada 

stosunkiem, głosów za 13, wstrzymujący się 1 głos, podjęła uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie oraz zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Bądkowo lub jej jednostkom 

organizacyjnym wymienionym w art. 9 pkt 3, 4 i 13 ustawy o finansach publicznych, 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić 

będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów do tego upoważnionych. 

 

14. PODJĘCIE UCHWAŁY W SPRAWIE WPROWADZENIA NA TERENIE GMINY 

BĄDKOWO PROGRAMU „WYPRAWKA DLA MALUCHA Z GMINY BĄDKOWO”. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 

14 - Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Bądkowo programu 

„Wyprawka dla Malucha z Gminy Bądkowo”, a następnie poprosił Pana Wójta o 

przedstawienie projektu uchwały. 

Wójt Gminy Pan Paweł Kotowski powiedział, że zgodnie z art. 22a ustawy z dnia 

28  listopada 2003 roku o oświadczeniach rodzinnych, Rada Gminy może przyznać 

zamieszkałym na terenie gminy Bądkowo jednorazową zapomogę z tytułu urodzenia dziecka. 

Szczegółowe zasady udzielania zapomogi określa uchwała Rady Gminy. Wypłaty zapomóg 

finansowane są ze środków własnych gminy. Jak wiadomo w Polsce rodzi się coraz mniej 

dzieci i dotyczy to również naszej gminy. W 2018 i 2019 roku na terenie gminy Bądkowo 

urodziło się 33 dzieci, w 2020 roku rekordowo 42, w 2021 roku 35 dzieci, w 2022 roku 32 i 

2023 roku 39, natomiast w roku obecnym tylko 24 dzieci. Zaproponowano takie swoiste, 

becikowe dla dzieci i rodziców zamieszkałych na terenie gminy, taką jednorazową wyprawkę 

w kwocie do 500 zł aby w ten sposób jako władze samorządowe, powitać na świecie naszych 

nowych mieszkańców, a także podziękować rodzicom. Pan Wójt dodał, że jeśli Państwo 

Radni wyrażą zgodę, to program byłby wprowadzony po 1 stycznia 2025 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń podziękował Panu Wójtowi, a 

następnie zarządził dyskusję i zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Radny Gminy Pan Piotr Kobusiński powiedział, że zastanawia się nad §4 ust.1 i pkt 1, pkt 

2 oraz pkt 3, czy to aby nie za dużo, czy to są wymogi, które wynikają z ustawy. Bo zdaniem 

Radnego jest tu trochę za dużo tych wymogów. Jeżeli ktoś rozlicza się w urzędzie skarbowym 

na tym terenie, to wystarczyłoby chyba jakieś jedno pismo urzędowe, a tutaj wymagana jest 

kopia pierwszej strony zeznania podatkowego, drugie zaświadczenie z urzędu skarbowego 

czy jakieś urzędowe poświadczenie odbioru. Radny Gminy dopytał czy to są konieczne 

wszystkie 3 dokumenty, czy też wystarczy wybrany jeden dokument.  

Sekretarz Gminy Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska odpowiedziała, że wystarczy tylko 

jeden wybrany dokument. Pani Sekretarz dodała, że po prostu musi być pewność, że ktoś 
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zamieszkuje, niekoniecznie jest zameldowany tylko zamieszkuje na terenie gminy, a 

najlepszym potwierdzeniem jest fakt, że ktoś się rozlicza w urzędzie skarbowym, więc 

wystarczy jeden z trzech dokumentów.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń z uwagi na brak chętnych do dalszej 

dyskusji zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wprowadzenia na terenie Gminy Bądkowo programu „Wyprawka dla Malucha z Gminy 

Bądkowo”. 

Przebieg głosowania: 

ZA: Roman Ciesielski, Piotr Grzegórski, Jarosław Kapuściński, Piotr Kobusiński, Radosław 

Madajczyk, Mariusz Możdżeń, Henryk Pasiński, Mirosława Pawlak, Tomasz Pietrzak, 

Tadeusz Piotrowski, Sylwia Skowrońska, Robert Skowroński, Paweł Suchara, Ryszard 

Suchara 

PRZECIW: brak głosów 

WSTRZYMUJE SIĘ: brak głosów 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń stwierdził, że Wysoka Rada podjęła 

uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Bądkowo programu „Wyprawka dla 

Malucha z Gminy Bądkowo”. 

 

15. WOLNE WNIOSKI I ZAPYTANIA 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń przystąpił do procedowania punktu 

15 – Wolne wnioski i zapytania a następnie poinformował, że zgodnie z art. 11 ust. 7 ustawy 

Prawo Oświatowe, Wójt w terminie do dnia 31 października przedstawia Radzie Gminy 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych jednostki za poprzedni rok szkolny. 

Państwo Radni taką informację otrzymali w ustawowym terminie. Następnie Przewodniczący 

zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w punkcie wolne wnioski i zapytania.  

Sołtys Wsi Wójtówka powiedział, że zgłaszał już wcześniej ze przy nowo wyremontowanej 

drodze nie ma zjazdów i jak się okazało nie było ich w projekcie a z firmą która wykonywała 

prace można było się dogadać aby zrobiono dwa czy trzy zjazdy. 

Wójt Gminy Pan Paweł Kotowski odniósł się do tematu drogi w Wójtówce i powiedział, że 

nie miał on wpływu na projekt drogi i na to jak była ona robiona ponieważ nie było to 

planowane za jego kadencji.   

Sekretarz Gminy Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska powiedziała, że była też na 

odbiorze tych dróg i rozmawiała z Panem Sołtysem na ten temat i jest to złożony problem 

dlatego, że budowane są drogi w miejscach, gdzie jeszcze jakiś czas temu nikt nie 

przypuszczał, że tam będzie taka droga wybudowana. Pas drogowy jest jaki jest i niestety w 

tym pasie drogowy trzeba się zmieścić. Pani Sekretarz podkreśliła, że rozumie Pana Sołtysa 

bo sama była na tych drogach i wie jak to wygląda. Dodała, że gdy będą projektowane 

następne drogi dołoży wszelkich starań, żeby uniknąć takich sytuacji. 

Przewodniczący Rady Pan Mariusz Możdżeń zapytał, czy ktoś jeszcze ma jakieś pytania. 

Radny Gminy Pan Piotr Kobusiński odniósł się do początku sesji, do informacji Pana 

Wójta wrócić do początku sesji, do informacji pana wójta i nawiązał do tego, że od samego 

początku obecnej kadencji zgłaszał konieczność naprawy poboczy na drodze Jaranowo - 

Toporzyszczewo i odpowiedź była taka, że Pan Wójt zatrudni firmę, która się tym zajmie. 

Zdanie Pana Radnego było takie aby nie czekać za tą firmą, tylko te najgłębsze dziury 

zasypać, żeby nie stwarzały zagrożenia i to właśnie zostało zrobione za co Pan Piotr 
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Kobusiński bardzo dziękuje. Natomiast przy informacji z działalności Pan Wójt mówiąc o 

tym, że firma wycofała się z naprawy tych poboczy, nałożona została zresztą kara na tą firmę, 

to Pan Wójt użył sformułowania Jaranowo - Jaranówek. Stąd też pytanie Pana Radnego czy to 

tylko pomyłka w wypowiedzi, czy jest to rzeczywiście całkowicie inna droga.  

Wójt Gminy Pan Paweł Kotowski odparł, że oczywiście jest to pomyłka i dodał, że z 

pewnością zostanie ogłoszony jeszcze jeden przetarg, ponieważ własnymi siłami można 

zrobić tylko niewielkie odcinki poboczy a firma która będzie wykonywała te prace zrobi to 

fachowo.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Roman Ciesielski odniósł się jeszcze do zjazdów 

przy drodze gminnej, które budowano poprzednio. Kiedy budowano zawsze przy takiej 

działce, niezależnie od tego był wyznaczony jeden zjazd ale była taka praktyka, że 

mieszkaniec sam decydował gdzie chce ten wjazd a firma podchodziła do tego tematu 

elastycznie i faktycznie robiła zjazd tam gdzie mieszkaniec chciał.  Większość jednak nie 

chciała tych zjazdów bo jak wiadomo taki zjazd jest często przeszkodą w uprawie ziemi. Pan 

Radny zapytał również o punkt konsultacyjny  programu „Czyste Powietrze”, czy w naszej 

gminie ma być to wyznaczona osoba i czy koszty będą refundowane. 

Skarbnik Gminy Pani Aleksandra Hofman odpowiedziała, że jest osoba do tego 

wyznaczona i otrzymywane są pieniądze na refundację kosztów wynagrodzenia, jak i również 

na wydatki rzeczowe.  

Wójt Gminy Pan Paweł Kotowski zaprosił wszystkich  mieszkańców 7 grudnia na plac 

targowy w Bądkowie gdzie od godz. 900 do godz. 1100 będzie czekał Mikołaj ze słodkim 

poczęstunkiem. 

16.  ZAMKNIĘCIE OBRAD 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Możdżeń wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady VIII sesji Rady Gminy Bądkowo.  

 

Zamknięcie obrad VIII sesji Rady Gminy Bądkowo nastąpiło o godzinie 1006. 

 

 

 

Protokół sporządził: 

 

  

Załączniki:  

1. Lista obecności Radnych na VIII sesji Rady Gminy Bądkowo.  

2. Lista obecności Sołtysów na VIII sesji Rady Gminy Bądkowo.  

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z VII sesji Rady Gminy Bądkowo.  

4. Głosowanie nad kandydaturą Sylwii Skowrońskiej na Członka Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Pomocy Społecznej 

5. Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/5/2024 Rady Gminy 

Bądkowo z dnia 17 maja 2024 roku w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji 

Rady Gminy i członków Komisji Rady Gminy Bądkowo 
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6. Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Bądkowo do 

Kujawsko-Pomorskiego Stowarzyszenia Samorządowego „Salutaris”. 

7. Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu 

współpracy Gminy Bądkowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

8. Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi 

Pomocy Społecznej w Bądkowie. 

9. Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

10. Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa ustalenia podatku rolnego na 2025 rok. 

11. Głosowanie nad wnioskiem Wójta Gminy Bądkowo o wykreślenie pkt 13 i 14 z porządku 

obrad. 

12. Głosowanie nad wnioskiem w sprawie zmiany porządku obrad. 

13. Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i 

trybu udzielania ulg w spłacie oraz zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu 

spłaty lub rozkładania na raty spłaty należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny, przypadających Gminie Bądkowo lub jej jednostkom organizacyjnym 

wymienionym w art. 9 pkt 3, 4 i 13 ustawy o finansach publicznych, warunków 

dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie 

pomoc publiczną oraz wskazania organów do tego upoważnionych. 

14. Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Bądkowo 

programu „Wyprawka dla Malucha z Gminy Bądkowo”. 

 

 

 

 

 

 

 







  
  

Załącznik nr 3 do Protokołu nr VIII/2024 z obrad VIII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku 

4 . Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Bądkowo 

GŁOSOWAŁO: 

Jestem ZA: 

14 

13 

0 Jestem PRZECIW: 

WSTRZYMUJE SIĘ: 1 

LP Imię i nazwisko 

Ciesielski Roman 

Grzegórski Piotr 

Jak głosował 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

ZA 

ZA 

Kapuściński Jarosław 

Kobusiński Piotr 

Madajczyk Radosław 

Możdżeń Mariusz 

Pasiński Henryk 

ZA 

WSTRZYMAŁ SI 

ZA 

ZA 

ZA 

Pawlak Mirosława 

Pietrzak Tomasz 

ZA 

ZA 

1 

1 

1 

1 

1 

1 

0. 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

Piotrowski Tadeusz 

Skowrońska Sylwia 

Skowroński Robert 

Suchara Paweł 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

Suchara Ryszard 

Wiśniewski Ryszard 

ZA 

nie głosował 



  
  

Załącznik nr 4 do Protokołu nr VIII/2024 z obrad VIII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku 

8 . Głosowanie nad kandydaturą Sylwii Skowrońskiej na Członka Komisji Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Pomocy Społecznej 

GŁOSOWAŁO: 

Jestem ZA: 

14 

14 

0 Jestem PRZECIW: 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

LP 

1 

Imię i nazwisko 

Ciesielski Roman 

Grzegórski Piotr 

Jak głosował 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

ZA 

ZA 2 

3 Kapuściński Jarosław 

Kobusiński Piotr 

Madajczyk Radosław 

Możdżeń Mariusz 

Pasiński Henryk 

ZA 

4 ZA 

5 ZA 

6 ZA 

7 ZA 

8 Pawlak Mirosława 

Pietrzak Tomasz 

ZA 

9 ZA 

1 

1 

1 

1 

1 

1 

0. 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

Piotrowski Tadeusz 

Skowrońska Sylwia 

Skowroński Robert 

Suchara Paweł 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

Suchara Ryszard 

Wiśniewski Ryszard 

ZA 

nie głosował 



  
  

Załącznik nr 5 do Protokołu nr VIII/2024 z obrad VIII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku 

9 . Uchwała w sprawie w zmiany uchwały Nr II/5/2024 Rady Gminy Bądkowo z dnia 17 maja 

2 024 roku w sprawie wyboru przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy i członków 

Komisji Rady Gminy Bądkowo 

GŁOSOWAŁO: 

Jestem ZA: 

14 

14 

0 Jestem PRZECIW: 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

LP 

1 

Imię i nazwisko 

Ciesielski Roman 

Grzegórski Piotr 

Jak głosował 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

ZA 

ZA 2 

3 Kapuściński Jarosław 

Kobusiński Piotr 

Madajczyk Radosław 

Możdżeń Mariusz 

Pasiński Henryk 

ZA 

4 ZA 

5 ZA 

6 ZA 

7 ZA 

8 Pawlak Mirosława 

Pietrzak Tomasz 

ZA 

9 ZA 

1 

1 

1 

1 

1 

1 

0. 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

Piotrowski Tadeusz 

Skowrońska Sylwia 

Skowroński Robert 

Suchara Paweł 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

Suchara Ryszard 

Wiśniewski Ryszard 

ZA 

nie głosował 



  
  

Załącznik nr 6 do Protokołu nr VIII/2024 z obrad VIII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku 

1 0. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Bądkowo do Kujawsko - Pomorskiego 

Stowarzyszenia Samorządowego „Salutaris” 

GŁOSOWAŁO: 

Jestem ZA: 

14 

9 

Jestem PRZECIW: 

WSTRZYMUJE SIĘ: 

0 

5 

LP 

1 

Imię i nazwisko 

Ciesielski Roman 

Grzegórski Piotr 

Jak głosował 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

ZA 

2 WSTRZYMAŁ SI 

3 Kapuściński Jarosław 

Kobusiński Piotr 

Madajczyk Radosław 

Możdżeń Mariusz 

Pasiński Henryk 

ZA 

4 ZA 

5 WSTRZYMAŁ SI 

6 ZA 

7 ZA 

8 Pawlak Mirosława 

Pietrzak Tomasz 

ZA 

WSTRZYMAŁ SI 

WSTRZYMAŁ SI 

ZA 

9 

1 

1 

1 

1 

1 

1 

0. 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

Piotrowski Tadeusz 

Skowrońska Sylwia 

Skowroński Robert 

Suchara Paweł 

ZA 

ZA 

Suchara Ryszard 

Wiśniewski Ryszard 

WSTRZYMAŁ SI 

nie głosował 



  
  

Załącznik nr 7 do Protokołu nr VIII/2024 z obrad VIII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku 

1 1. Uchwała w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Bądkowo z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025 

GŁOSOWAŁO: 

Jestem ZA: 

14 

14 

0 Jestem PRZECIW: 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

LP 

1 

Imię i nazwisko 

Ciesielski Roman 

Grzegórski Piotr 

Jak głosował 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

ZA 

ZA 2 

3 Kapuściński Jarosław 

Kobusiński Piotr 

Madajczyk Radosław 

Możdżeń Mariusz 

Pasiński Henryk 

ZA 

4 ZA 

5 ZA 

6 ZA 

7 ZA 

8 Pawlak Mirosława 

Pietrzak Tomasz 

ZA 

9 ZA 

1 

1 

1 

1 

1 

1 

0. 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

Piotrowski Tadeusz 

Skowrońska Sylwia 

Skowroński Robert 

Suchara Paweł 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

Suchara Ryszard 

Wiśniewski Ryszard 

ZA 

nie głosował 



  
  

Załącznik nr 8 do Protokołu nr VIII/2024 z obrad VIII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku 

1 2. Uchwała w sprawie nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi 

Pomocy Społecznej w Bądkowie 

GŁOSOWAŁO: 

Jestem ZA: 

14 

14 

0 Jestem PRZECIW: 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

LP 

1 

Imię i nazwisko 

Ciesielski Roman 

Grzegórski Piotr 

Jak głosował 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

ZA 

ZA 2 

3 Kapuściński Jarosław 

Kobusiński Piotr 

Madajczyk Radosław 

Możdżeń Mariusz 

Pasiński Henryk 

ZA 

4 ZA 

5 ZA 

6 ZA 

7 ZA 

8 Pawlak Mirosława 

Pietrzak Tomasz 

ZA 

9 ZA 

1 

1 

1 

1 

1 

1 

0. 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

Piotrowski Tadeusz 

Skowrońska Sylwia 

Skowroński Robert 

Suchara Paweł 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

Suchara Ryszard 

Wiśniewski Ryszard 

ZA 

nie głosował 



  
  

Załącznik nr 9 do Protokołu nr VIII/2024 z obrad VIII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku 

1 3. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi … 

GŁOSOWAŁO: 

Jestem ZA: 

14 

14 

0 Jestem PRZECIW: 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

LP 

1 

Imię i nazwisko 

Ciesielski Roman 

Grzegórski Piotr 

Jak głosował 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

ZA 

ZA 2 

3 Kapuściński Jarosław 

Kobusiński Piotr 

Madajczyk Radosław 

Możdżeń Mariusz 

Pasiński Henryk 

ZA 

4 ZA 

5 ZA 

6 ZA 

7 ZA 

8 Pawlak Mirosława 

Pietrzak Tomasz 

ZA 

9 ZA 

1 

1 

1 

1 

1 

1 

0. 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

Piotrowski Tadeusz 

Skowrońska Sylwia 

Skowroński Robert 

Suchara Paweł 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

Suchara Ryszard 

Wiśniewski Ryszard 

ZA 

nie głosował 



  
  

Załącznik nr 10 do Protokołu nr VIII/2024 z obrad VIII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku 

1 5. Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa 

ustalenia podatku rolnego 

na 2025 rok 

GŁOSOWAŁO: 

Jestem ZA: 

14 

14 

0 Jestem PRZECIW: 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

LP 

1 

Imię i nazwisko 

Ciesielski Roman 

Grzegórski Piotr 

Jak głosował 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

ZA 

ZA 2 

3 Kapuściński Jarosław 

Kobusiński Piotr 

Madajczyk Radosław 

Możdżeń Mariusz 

Pasiński Henryk 

ZA 

4 ZA 

5 ZA 

6 ZA 

7 ZA 

8 Pawlak Mirosława 

Pietrzak Tomasz 

ZA 

9 ZA 

1 

1 

1 

1 

1 

1 

0. 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

Piotrowski Tadeusz 

Skowrońska Sylwia 

Skowroński Robert 

Suchara Paweł 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

Suchara Ryszard 

Wiśniewski Ryszard 

ZA 

nie głosował 



  
  

Załącznik nr 11 do Protokołu nr VIII/2024 z obrad VIII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku 

 4. Wniosek o wykreślenie pkt 13 i 14 z porządku obrad 

GŁOSOWAŁO: 

Jestem ZA: 

14 

14 

0 Jestem PRZECIW: 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

LP 

1 

Imię i nazwisko 

Ciesielski Roman 

Grzegórski Piotr 

Jak głosował 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

ZA 

ZA 2 

3 Kapuściński Jarosław 

Kobusiński Piotr 

Madajczyk Radosław 

Możdżeń Mariusz 

Pasiński Henryk 

ZA 

4 ZA 

5 ZA 

6 ZA 

7 ZA 

8 Pawlak Mirosława 

Pietrzak Tomasz 

ZA 

9 ZA 

1 

1 

1 

1 

1 

1 

0. 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

Piotrowski Tadeusz 

Skowrońska Sylwia 

Skowroński Robert 

Suchara Paweł 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

Suchara Ryszard 

Wiśniewski Ryszard 

ZA 

nie głosował 



  
  

Załącznik nr 12 do Protokołu nr VIII/2024 z obrad VIII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku 

1 6. Wniosek w sprawie zmiany porządku obrad 

GŁOSOWAŁO: 

Jestem ZA: 

14 

14 

0 Jestem PRZECIW: 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

LP 

1 

Imię i nazwisko 

Ciesielski Roman 

Grzegórski Piotr 

Jak głosował 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

ZA 

ZA 2 

3 Kapuściński Jarosław 

Kobusiński Piotr 

Madajczyk Radosław 

Możdżeń Mariusz 

Pasiński Henryk 

ZA 

4 ZA 

5 ZA 

6 ZA 

7 ZA 

8 Pawlak Mirosława 

Pietrzak Tomasz 

ZA 

9 ZA 

1 

1 

1 

1 

1 

1 

0. 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

Piotrowski Tadeusz 

Skowrońska Sylwia 

Skowroński Robert 

Suchara Paweł 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

Suchara Ryszard 

Wiśniewski Ryszard 

ZA 

nie głosował 



  
  

Załącznik nr 13 do Protokołu nr VIII/2024 z obrad VIII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku 

1 9. Uchwała w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w 

spłacie oraz zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu spłaty lub rozkładania na raty 

spłaty należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 

Bądkowo lub jej jednostkom organizacyjnym … 

GŁOSOWAŁO: 

Jestem ZA: 

14 

13 

0 Jestem PRZECIW: 

WSTRZYMUJE SIĘ: 1 

LP 

1 

Imię i nazwisko 

Ciesielski Roman 

Grzegórski Piotr 

Jak głosował 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

ZA 

2 ZA 

3 Kapuściński Jarosław 

Kobusiński Piotr 

Madajczyk Radosław 

Możdżeń Mariusz 

Pasiński Henryk 

ZA 

4 ZA 

5 ZA 

6 ZA 

7 ZA 

8 Pawlak Mirosława 

Pietrzak Tomasz 

ZA 

9 ZA 

1 

1 

1 

1 

1 

1 

0. 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

Piotrowski Tadeusz 

Skowrońska Sylwia 

Skowroński Robert 

Suchara Paweł 

WSTRZYMAŁ SI 

ZA 

ZA 

ZA 

Suchara Ryszard 

Wiśniewski Ryszard 

ZA 

nie głosował 



  
 

Załącznik nr 14 do Protokołu nr VIII/2024 z obrad VIII sesji Rady 

Gminy Bądkowo z dnia 28 listopada 2024 roku 

2 0. Uchwała w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Bądkowo programu „Wyprawka dla 

Malucha z Gminy Bądkowo” 

GŁOSOWAŁO: 

Jestem ZA: 

14 

14 

0 Jestem PRZECIW: 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

LP 

1 

Imię i nazwisko 

Ciesielski Roman 

Grzegórski Piotr 

Jak głosował 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

. 

ZA 

ZA 2 

3 Kapuściński Jarosław 

Kobusiński Piotr 

Madajczyk Radosław 

Możdżeń Mariusz 

Pasiński Henryk 

ZA 

4 ZA 

5 ZA 

6 ZA 

7 ZA 

8 Pawlak Mirosława 

Pietrzak Tomasz 

ZA 

9 ZA 

1 

1 

1 

1 

1 

1 

0. 

1. 

2. 

3. 

4. 

5. 

Piotrowski Tadeusz 

Skowrońska Sylwia 

Skowroński Robert 

Suchara Paweł 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

Suchara Ryszard 

Wiśniewski Ryszard 

ZA 

nie głosował 


